
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 16/10/2023 
 
Του:  Στυλιανού Φωτόπουλου, Βουλευτή Α' Ανατολικής Αττικής 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Αεροπλάνα ελαφρών μεταφορών για τη Διοίκηση Ειδικού Πολέμου 

(ΔΕΠ)» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Πέραν των υπαρχόντων πτητικών μέσων της Πολεμικής Αεροπορίας (ΠΑ) που 
διαθέτουν οι Μοίρες Τακτικών Μεταφορών (ΜΤΜ), διαφαίνεται ότι η Διοίκηση Ειδικού 
Πολέμου (ΔΕΠ) πρέπει να στραφεί προς την απόκτηση ενός τύπου μικρότερου 
αεροπλάνου μεταφορών, ικανού να υποστηρίξει Ειδικές Επιχειρήσεις. Η εν λόγω 
αναγκαιότητα γίνεται συν τω χρόνω όλο και πιο πρόδηλη, επειδή η χώρα μας συχνά 
συμμετέχει και σε πολυεθνικές διακλαδικές ασκήσεις. Η απόκτηση αεροπλάνου 
ελαφρών μεταφορών, από το οποίο θα είναι δυνατή η εκτέλεση ρίψεων αλεξιπτωτιστών 
ή και συσκευασμένων φορτίων, θα προσέδιδε στις ΕΔ ταχύτητα υψηλότερη και κάλυψη 
μεγαλύτερων αποστάσεων. Τέτοιου είδους αεροπλάνα συνοδεύονται και από το 
πλεονέκτημα των χαρακτηριστικών Βραχείας Διαδρομής Απογειώσεως - Προσγειώσεως 
(STOL), με αποτέλεσμα την ικανότητα επιχειρήσεων από πρόχειρους και 
απομονωμένους διαδρόμους. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε, εάν προτίθεστε να διερευνήσετε το ενδεχόμενο η 
ΔΕΠ να αποκτήσει βραχυπρόθεσμα αεροπλάνα ελαφρών μεταφορών, ώστε να διεξάγει 
επιχειρήσεις Ειδικών Αποστολών με ταχύτητα κι αξιοπιστία; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ 
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